
 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΛΛΙΑΝΟΣ 

Βουλευτής Β3’ Νότιου Τομέα Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

19/5/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 
 τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών 
 

Θέμα: «Ανάγκη για συχνότερα δρομολόγια στη λεωφορειακή γραμμή Β1 Άνω 

Γλυφάδα-Πειραιάς» 

 
Σε ερώτηση που υπέβαλλα στις 31/1/2020 με αριθμό πρωτοκόλλου  3696 και θέμα: 
«Καθημερινό φαινόμενο η κυκλοφοριακή συμφόρηση στην Παραλιακή» έλαβα απάντηση 
στις 18/2/2020 με αριθμό πρωτοκόλλου Β – 95, όπου μεταξύ άλλων καταγράφεται πως 
για τη λεωφορειακή γραμμή Β1 χρονοαπόσταση (συχνότητα αιχμής) είναι τα 35 λεπτά. 
 
 
Αξίζει να τονιστεί ότι αυτή είναι η μοναδική λεωφορειακή γραμμή ενώνει την Άνω 
Γλυφάδα με τον Πειραιά διαμέσου της Λεωφόρου Αλίμου. Η Λεωφόρος Αλίμου αποτελεί 
σημαντικότατο συγκοινωνιακό κόμβο, αφορά εκατοντάδες χιλιάδες  πολίτες, περιλαμβάνει  
μεγάλο αριθμό καταστημάτων και υπεραγορών, ενώνει τις Λεωφόρους Ποσειδώνος και 
Βουλιαγμένης. Επομένως η άρτια συγκοινωνιακή εξυπηρέτησή της είναι άκρως 
απαραίτητη, αφού μπορεί να συμβάλλει και στην περαιτέρω οικονομική ανάπτυξη της 
περιοχής μέσω της αύξησης της επισκεψιμότητας των καταναλωτών, δυνατότητα 
εξαιρετικά σπουδαία για την ταχεία αναπλήρωση της εμπορικής ζημίας λόγω της 
πανδημίας του κορωνοϊού. Στο πλαίσιο αυτό, εκτιμάται ότι θα πρέπει να καταβληθεί 
προσπάθεια να μειωθεί δραστικά ο εν λόγω χρόνος δρομολογίων που είναι σύμφωνα με 
την απάντηση τα 35 λεπτά. 
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Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Ποιες αποφάσεις θα ληφθούν ώστε να είναι συχνότερα τα δρομολόγια στη λεωφορειακή 
γραμμή Β1 Άνω Γλυφάδα-Πειραιάς; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 

 


